

Brussels, 04/07/2025

Version : EN

**The European School Brussels II is looking for:  
A GERMAN SPEAKING TEACHER  
Primary cycle  
Fixed-term contract of 25,5 hours**

The European Schools are an intergovernmental organization offering multilingual and multicultural education.

#### Job description

The job involves teaching young students in the German-speaking section of the primary cycle and, where necessary, provide educational support to one or more pupils with special needs.

#### Profile

- Native German speaker.
- Knowledge of English or French is an asset.
- Diploma as primary teacher required.
- Qualifications, diplomas, and experience in supporting students with special needs and learning disabilities are assets.
- Ability to work and cooperate with colleagues and management.
- Experience in European schools would be an asset.

#### Conditions

- Start date: 01/09/2025.
- Fixed-term contract until the end of the school year (possibility of extension).
- Locally Recruited Teacher status : <https://www.eursc.eu/BasicTexts/2016-05-D-11-en-17.pdf>
- Workplace: European School Brussels II.

#### Applications

Please send the following documents as a single PDF file to [WOL-HUMAN-RESOURCES@eursc.eu](mailto:WOL-HUMAN-RESOURCES@eursc.eu) :

- A motivation letter.
- Your Curriculum Vitae.
- Copy of your diploma(s).

The subject of the email must be indicated as follows: "**WOL(2025-17)/LAST NAME First Name**".

Deadline for applications: **11/07/2025**.

Pre-selected candidates will be invited to an interview before a Selection Committee.

The successful candidate will be required to provide a police clearance certificate (Model 2 - for access to an educational activity in Belgium or any other similar document for another country of origin) before starting work.

Please note that all personal data will be processed in accordance with Privacy Statement for the Recruitment and Appointment Procedures of Locally Recruited Staff - <https://eeb2.be/fr/notre-ecole-protection-des-donnees/>

Brüssel, den 04/07/2025

Version : DE

**Die Europäische Schule Brüssel II sucht:  
Eine deutschsprachige Lehrer  
Grundschule  
Befristeter Vertrag mit einer Arbeitszeit von 25,5 Stunden**

Die Europäischen Schulen sind eine zwischenstaatliche Organisation, die mehrsprachige und multikulturelle Bildung anbietet.

#### Stellenbeschreibung

Die Aufgabe besteht darin junge Schüler im Deutschsprachige Sektion des Primarbereichs zu unterrichten und bei Bedarf einen oder mehrere Schüler mit besonderen Bedürfnissen pädagogisch fördern.

#### Ihr Profil

- Deutscher Muttersprachler.
- Kenntnisse in Englisch oder Französisch sind von Vorteil.
- Diplom als Primarlehrer erforderlich.
- Qualifikationen, Diplome und Erfahrung in der Betreuung von Schülern mit besonderen Bedürfnissen und Lernschwierigkeiten sind von Vorteil.
- Fähigkeit mit Kollegen und dem Management zu arbeiten und zusammenzuarbeiten.
- Erfahrung in Europäischen Schulen wäre von Vorteil.

#### Angebot

- Dienstantritt: 01/09/2025.
- Befristeter Vertrag bis zum Ende des Schuljahres (Möglichkeit der Verlängerung).
- Status als lokal eingestellter Lehrer: <https://www.eursc.eu/BasicTexts/2016-05-D-11-de-17.pdf>
- Arbeitsplatz: Europäische Schule Brüssel II.

#### Bewerbungen

Bitte senden Sie die hierunter aufgelisteten Dokumente als ein einziges PDF File per Email an:

[WOL-HUMAN-RESOURCES@eursc.eu](mailto:WOL-HUMAN-RESOURCES@eursc.eu)

- Bewerbungsschreiben.
- Ihr Lebenslauf.
- Kopien Ihrer Diplome.

Die Betreffzeile der Email muss wie folgt angegeben werden: "**WOL(2025-17)/ NACHNAME Vorname**".

Bewerbungsschluss : **11/07/2025**.

Vorausgewählte Bewerber werden zu einem Vorstellungsgespräch vor einem Auswahlkomitee eingeladen.

Der erfolgreiche Bewerber muss vor Arbeitsantritt ein polizeiliches Führungszeugnis (Modell 2 – für den Zugang zu einer Bildungsmaßnahme in Belgien oder ein ähnliches Dokument für ein anderes Herkunftsland) vorlegen.

Bitte beachten Sie, dass alle personenbezogene Daten gemäß der Erklärung über die Vertraulichkeit für die Einstellung und Ernennungsverfahren der vor Ort eingestellter Mitarbeiter verarbeitet werden - <https://eeb2.be/fr/notre-ecole-protection-des-donnees/>